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|* (GatoNegro

WINE OF CHILE - VIN DU CHILI

GatoNegro is a wine for those occasions when you are with your friends, your loved ones or just by yourself, and you want to enjoy the moment in a
relaxed and simple way.

Now that you have it in your hands, forget about your worries. You are just about to enjoy a GatoNegro moment.
Colour: pale gold.

Aroma:  delicate overtones of bananas, peaches and pineapple

Taste: a soft balanced wine with classic New World tropical fruit flavours.

Your Chardonnay GatoNegro is totally at home on tables where oily fishes, lobster, white meat and paellas are served.

GatoNegro est le vin idéal pour toutes ces occasions ol en compagnie de votre famile, de vos amis ou simplement seul, vous souhaitez savourer un bon
moment de maniére simple et décontractée, sans aucune prétention.

Maintenant que vous |'avez entre vos mains, oubliez tout le reste. Vous &tes sur le point de déguster un pur moment GatoNegro.
Robe:  jaune pale.

Nez: délicat de banane, de péche et d'ananas.

Bouche:  bien équilibrée aux impressions de fruits exotiques typiques du Nouveau Monde.

Le GatoNegro Chardonnay accompagne parfaitement les poissons gras, la langouste, les viandes blanches et la paglla
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Colores

Medidas: 90 x 70 Papel: Cromolux .
Barniz: Mate Sist. de Imp: Engomado Negro



